
T.a.v. de Commissie Raadsvoorbereiding  dd. 10 januari 2017

Betreft: IKC op locatie Margrietplantsoen.

Wanneer we de problematiek even plat slaan is de situatie als volgt:

Scholen en leerlingen aantallen:
- Halfweg heeft 3 basisscholen met totaal ca.  400 leerlingen (Halverwege 

145, Margriet 114, Jozef 144)
- Van deze leerlingen komt ca. 68% van buiten Halfweg . 
- In Zwanenburg zijn 4 basisscholen.
- In de dubbeldorp Halfweg / Zwanenburg is dus voldoende keuze. Goede en 

diverse basisscholing is daarmee geborgd.
De vraag die we, volgens mij, hierbij moeten stellen: 
Dienen wij zo’n groot gedeelte van onze openbare (groene)ruimte en 
onze financiën op te offeren voor één grote school terwijl er in onze 
gemeenschap maar behoefte is aan 1 of 2 scholen voor totaal ca. 135 
leerlingen (leerlingen uit Zwanenburg meegerekend).

Voor het Nieuwe IKC is uitgegaan van ca 330 leerlingen. Op basis hiervan moeten 
er totaal 12 klassen komen. Wanneer je deze laat groeien naar het maximum van 
30 leerlingen per klas, komt dat neer op ca. 500 leerlingen (met de daarbij 
behorende verkeersbewegingen).
Wat is de meerwaarde van een IKC: Delen van expertise en delen van 
vakleerkrachten.

1) Uitwisseling van vakleerkrachten
2) Samenwerking met begeleiding van groepen leerlingen die extra aandacht 

nodig hebben.
3) Naschoolse opvang en kinderopvang in hetzelfde pand.

De huidige scholen in Halfweg liggen maximaal 300 meter bij elkaar vandaan.
De vraag die we, volgens mij, hierbij moeten stellen: 
Gaan we niet een enorme grote investering doen om een logistiek 
probleem voor de scholen op te lossen?

De locatie is omstreden. De gemeenteraad onderkent dat er in de kern van 
Halfweg weinig groen is. Het Margrietplantsoen is de laatste groene oase in het 
sterk versteende Halfweg.  Indien er ter plaatse van de oude schoollocaties  
compensatie van het groen komt dan kan dat nog in het voordeel van de keuze 
van de locatie Margrietplantsoen spreken. Echter binnen het huidige budget is 
geen rekening gehouden met :

- Afschrijving van de bestaande scholen
- Sloopkosten van de bestaande scholen.
- Inrichting van de huidige locaties in openbaar groen.

De dekking van de kosten zal uit nieuwbouw van woningen moeten komen.
De vraag die we, volgens mij, hierbij moeten stellen: 
Willen wij ons laatste groen, in het hart van Halfweg , daadwerkelijk 
opofferen voor het IKC?

Voorstel



Kijkend naar de bovenstaande punten wil ik graag het volgende voorstellen. 

Kunnen we een aantal alternatieven bedenken die tegemoet komen aan de 
belangrijkste behoefte van onze gemeenschap:

1) Scholing: Capaciteit voor minimaal 200 leerlingen (1 school met 8 klassen 
van gemiddeld 25 leerlingen zou al kunnen voldoen)

2) Groen: Behoud van het groen door bv. Zo veel mogelijk ontwikkeling op 
oude school locaties (om tevens vertraging en extra kosten door 
procedures naar Raad van State  en planschade te voorkomen)

3) Kwalitatief onderwijs: Oplossing door goede samenwerking tussen de 
scholen.

In de commissievergadering  en raadsvergadering van Maart 2017 leggen wij 
deze varianten naast ons besluit van Mei en November 2016 om daarmee 
definitief te bepalen of het genomen besluit rond het IKC met Locatie 
Margrietplantsoen daadwerkelijk het juiste besluit is.

Met vriendelijke groet,

Ruut van Schie


